
. .-<wa iteitscommissie Weert, l\Jederweert, _euda-

Aan burgemeester en wethouders van de gemeente Leudal
Postbus 3008
6093 ZG Heythuysen

uw briefvan uw kenmerk ons kenmerk datum
KL 16-12 04-01-2017

onderwerp bijlage(n)
Realiseren van een spoelbassin, Smidstraat 8 te Hunsel 3

Geacht College,

Bijgaand ontvangt u, in drievoud, het standpunt van de kwaliteitscommissie
aangaande de bovenvermelde aanvraag.

Namens de leden van de Kwaliteitscommissie,
Met vriendelijke groet,
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Weert,21 december2016
Ons kenmerk: KL 16-12

AdviesKL 16-12: Realiserenvan een spoelbassin,Smidstraat8 te Hunsel

De aanvraag is behandeldin de vergaderingvan 15 december2016.

De heer Smeets(initiatiefnemer)en de heren Volbedaen Gardien(adviseurs) zijn aanwezig
tijdensde behandelingvan het advies. MevrouwGubbelsen mevrouwVries
vertegenwoordigende gemeenteLeudal.

Een aantalvragendie voorliggenbehorenniet tot de taken van de commissie.De commissie
heeftechterwel kennis in haargelederenover het kwekenvan bloembollenen dus ook
lelies.
De initiatiefnemerheefteen 0-meting laten uitvoerennaarde werkzamestoffen die hij
momenteelgebruikt.De commissiemerktop dat mochtmen in de toekomstmiddelenmet
anderewerkzamestoffengaangebruikendat het raadzaamis weer opnieuween 0-metingte
laten uitvoerennaardeze betreffendestoffen.Dit omgeen problemente krijgen achterafen
dus in belang van de initiatiefnemer.
Een lelie is een natte bol en geeft in tegenstellingtot andere bollen nauwelijkstot geen stof.
Er is bij het aanleggenvan het spoelbassingekozenvoor een absorptielaagvan humus.Het
is gebruikelijkdat deze humuslaagna 5 jaar vervangenwordt en over het land wordt
verspreid.Als men volgensde regelswerkt vormt dit geen probleem.De restantenvan de
gewasbeschermingsmiddelenwordenopgevangenin deze humuslaag.De humuskapseltde
gewasbeschermingsmiddelenin en breektze af nadatze over het land wordenuitgereden.
De spoelgronddie meekomtmet de gerooidebollen, wordt regelmatiguit het bassin gehaald
en teruggebrachtnaarde percelenwaar de lelies hebbengestaan.
Er is volgensde initiatiefnemergeenvergunningvan hetwaterschapnodig. Het lekwater
wordt opgevangenin een infiltratieslootop het perceelen wordt dan terug naar het bassin
gepomptdoormiddel van een dompelpomp.Er is sprakevan hergebruikvan water binnen
het eigen proceswater.Er wordtgeenwater geloosdop een waterschapssloot.

Verder ligt de landschappelijkeinpassingen compensatievoor.
Het plan is goed uitgewerkt.De commissiemistechterde gegevensoverwelkesoort bomen
er nu staan. De 3 monumentalebomenzijn beuken.Het bosje is een gemengd
loofbomenbos.
De soortendie wordentoegepast in de singel zijn inlandsesoorten.Het zijn echterallemaal
struikvormers.Er dienenechterook boomvormersin te wordenopgenomen.Deze
boomvormersmoetenwordenafgestemdop de soortendie voorkomen in het bosjedus
eikenof beuken. Het eindbeeldvan de singeldienteruit te bestaandat naasteen ondergroei
van de struikenop wisselendeafstand(tussende 10 en 15 meter)een bomen komtte staan.
Als richtlijn wordtaangehoudenom pas na 10 tot 15 jaar te gaan dunnenzodatde struiken
en bomen eerstgoed kunnen aanslaanen groeien.Daarnakan onderhoudom de 6 jaar
plaatsvinden. Het is verderverstandigom de stuiken niet in zijn geheelaf te zettenmaarom
de 6 jaar bloksgewijsover een lengtevan maximaal50 meteraf te zetten.
De commissiegaat akkoordmet de compensatie.De singel met een lengtevan 95 meter is
voldoende.

De Quickscan flora en fauna is volstrektonvoldoende. •
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Er is een vraagof een singel het geluidvoor de buren kan beperken.Het geluidseffectvan
bomen/singelis echtervrijwel nihil. De initiatiefnemeren de buren zijn in gesprekover een
mogelijkeinpassingaan de noordzijde(noordoost).Deze inpassingvalt buiten de inpassing
en/of compensatiedie door de kwaliteitscommissieis beoordeeld.

De commissiegaat niet akkoordtenzij bovenstaandeadviezenwordenovergenomen.

De KwaliteitscommissieWeert,Nederweert,Leudal
De Voorzittervan de commissieDhr. G. Extra
Namensdeze,@ ,. . @@@@@@«: -
Mevr. 1. Schmitz,secretaris.
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